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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor lehet szó a 44-es és 47-es utak gyorsforgalmúvá tételéró7?” címmel a Házszabál y
91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlési é s
energiaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A térségünkön két jelentős út fut keresztül, pontosabban az egyik, a 44-es csak
becsatlakozással rendelkezik a térségünkhöz, de mindkét út fejlesztése igen nag y
jelentőséggel bír a békési körzetben élő emberek szempontjából .

Korábban szó volt arról, hogy az említett kétszámjegy ű utakat valamikor gyorsforgalmúvá
teszik, így megkönnyítve az utazást a 47-esen Debrecen vagy a másik irányban Békéscsaba é s
Szeged felé, míg a 44-esen Kecskemét és Budapest felé. Ezekről a tervekről azonban nem
vagy csak igen kevés szó esik, pedig a térség számára jelentős lenne, ha az említett
útszakaszokon a megnövekedett teherforgalom okán négy sávon kényelmesebben é s
gyorsabban tudnának eljutni a szintén említett céljaik felé .

Tisztelt Miniszter Úr!

Csak annyit szeretnék kérdezni, hogy szó van-e még egyáltalán a 44-es és 47-es utak
gyorsforgalmúvá tételérő l, és ha igen, akkor mikor kerülhet rá sor ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18-án

Erdős Norbert
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